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Afdeling  

 

In de raadscommissie van 10 oktober jl. is toegezegd dat op onderstaande vraag schriftelijk zou 

worden teruggekomen.  

 

1.  Is de gemeente wel eens met de schoolbesturen in gesprek gegaan over eventuele 

decentralisatie, inhoudende dat de scholen baas in eigen huis worden? 

antwoord  Ja, dat is gebeurd. In 2012-2013 heeft een onderzoek plaatsgevonden in samenwerking 

met Opmeer en Koggenland en de schoolbesturen. Uit dit onderzoek is gebleken dat er 

meer nadelen dan voordelen aan doordecentralisatie zitten bij onze gemeente. Onder 

andere omdat de wettelijke zorgplicht bij de gemeente blijft liggen. Mocht het 

schoolbestuur de financiën niet op een adequate wijze besteden, dient de gemeente dit 

alsnog te bekostigen. Ook vergt het een grote investering van de schoolbesturen, zij 

moeten namelijk de huidige boekwaarde van de gebouwen aan de gemeente betalen. 

Niet alle schoolbesturen kunnen deze investering dragen. 

Bij het opstellen van IHP 2017 is dit nogmaals besproken. Er is toen besloten niet voor 

doordecentralisatie te gaan. Dit omdat de consequenties voor de gemeente en de 

schoolbesturen groot zijn, zowel financieel als organisatorisch. Dit zou nader onderzoek 

vergen. 

Bij het opstellen van het nieuwe IHP 2022 is doordecentralisatie niet opnieuw 

besproken. Dit omdat de situatie niet is veranderd ten opzichte van 2017. De focus ligt 

op het tot uitvoering brengen van de plannen uit 2017. 

 

 


